
Agendavragen (vragen ter voorbereiding van een vergadering) art. 34

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen. 

Indiener: B.R. Winters (BBB Berkelland)
Datum indiening vraag: 16.05.2023
Datum verzending antwoord: 24-05-2023

Politieke Avond van: 16.05.2023 Sessie 4: Zienswijze begroting GGD 2024 - Beeldvormend
Raadsvergadering van: Klik of tik om een datum in te voeren.

Onderwerp: Onbeantwoorde vragen BV Sessie

Vraag: 
Er is een negatief saldo van bijna een half miljoen op de jaarrekening van 2022. Dit komt mede door het 
Hoffman onderzoek naar ongewenst gedrag. Hoeveel heeft dit onderzoek gekost en wat is de uitkomst van 
het onderzoek? 

Antwoord (in te vullen door college):
De kosten voor het Hoffmann-onderzoek en van de afwikkeling van de uitkomsten van het onderzoek 
bedragen ruim € 625.000. 

Uitkomst van het onderzoek:

“De GGD heeft in juli 2022 een onafhankelijk bureau (Hoffmann) opdracht gegeven om een onafhankelijk 
feitenonderzoek uit te voeren naar signalen en aanwijzingen van ongewenst gedrag. In verband met privacy 
kan de GGD de uitkomsten van het onderzoek niet delen. Het management heeft op basis van het 
onderzoek wel maatregelen genomen om een veilige werkomgeving te bevorderen en waar ook werkplezier 
ruimte krijg.

Vraag:
De coronaperiode heeft veel kapot gemaakt. In deze periode is er te weinig aandacht gegaan naar reguliere 
taken en onderhoud valt te lezen. Er zijn achterstanden ontstaan die ingehaald moeten worden en het VWS 
betaald dit niet. Welke achterstanden zijn er en hoe moet dit betaald gaan worden?

Antwoord:
Dit betreft achterstanden bij de ondersteunende teams, zoals HR, facilitaire zaken en financiën. Drie jaar 
lang hebben zij zich ingezet voor de ondersteuning van de COVID-bestrijding. Hierdoor zijn reguliere taken 
en de doorontwikkeling van de ondersteunende teams op een laag pitje komen te staan.  Het VWS heeft 
toegezegd achterstanden bij GGD’en te vergoeden.  Hierover zijn de GGD’en nog in overleg met VWS over 
de financiering van de frictiekosten na COVID.


